
Presidenttivisa

1. Kuka on kuvassa?

a. Urho Kaleva Kekkonen

b. Risto Ryti

c. Juho Kusti Paasikivi

2. Kuka on kuvassa?

a. Carl Gustaf Mannerheim

b. Pehr Evind Svinhufvud

c. Juho Kusti Paasikivi

1

Printtaa testi paperille. Oikeat vastaukset löytyvät viimeisen sivun alalaidasta.

3. Kuka on kuvassa?

a. Mauno Koivisto

b. Lauri Krisian Relander

c. Kaarlo Juho Ståhlberg

4. Kuka on kuvassa?

a. Kyösti Kallio

b. Pehr Evind Svinhufvud

c. Kaarlo Juho Ståhlberg



5. Kuka on kuvassa?

a. Risto Ryti

b. Martti Ahtisaari

c. Juho Kusti Paasikivi
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6. Kuka on kuvassa?

a. Mauno Koivisto

b. Lauri Krisitian Relander

c. Carl Gustaf Mannerheim

7. Kuka on kuvassa?

a. Kyösti Kallio

b. Lauri Krisian Relander

c. Risto Ryti

8. Suomen presidentti valitaan vaalilla. Minkä ikäisenä 
saa äänestää vaalissa?

a. 16-vuotiaana

b. 20-vuotiaana

c. 18-vuotiaana
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10. Kuka Suomen presidenteistä on ollut pisimpään viras-
sa?

a. Tarja Halonen

b. Carl Gustaf Mannerheim

c. Urho Kaleva Kekkonen

9. Kuka oli Suomen ensimmäinen presidentti?

a. Risto Ryti

b. Urho Kaleva Kekkonen

c. Kaarlo Juho Ståhlberg

11. Kuinka monta vuotta Martti Ahtisaari 
oli presidenttinä?

a. 6

b. 8

c. 4

12. Millä vuosikymmenellä Urho Kaleva Kekkonen 
valittiin ensimmäistä kertaa presidentiksi?

a. 1960-luvulla

b. 1950-luvulla

c. 1970-luvulla
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13. Minä vuonna presidentti Mauno Koivisto kuoli?

a. 2015

b. 2016

c. 2017

15. Kuinka mones Suomen presidentti Sauli Niinistö on?

a. 10.

b. 8.

c. 12.

14. Tarja Halonen on Suomen ensimmäinen naispresidentti. 
Milloin hän oli presidenttinä?

a. 2008-2012

b. 1994-2000

c. 2000-2012


